
RAPPORT fra Bladudvalget

Vi har i bladudvalget besluttet at vi fremover vil lave bladet elektronisk ,samt lave blad
som vi plejer .
Men da Hans-Michael ikke ønsker at være med mere på grunds af travlhed ,så ved vi
ikke helt hvor vi står ..
Vi siger tak for dit arbejde i Bladudvalget.
Vi ønsker at få flere med ...til at lave blad .Evt kun elektronisk..fremover...
Niels T er kommet med i bladudvalget Velkommen til ham .
Vi har besluttet vi som er i bladudvalget vil fortsætte året ud
Der er sendt tilmeldelsessedler ud til aa grupperne ang elektronisk blad . Grupperep.
kunne jo evt printe nogle stykker ud til sin gruppe.

KH Bladudvalget


